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OTÁZKA NA ÚSTNE ZODPOVEDANIE S ROZPRAVOU O-0079/07
v súlade s článkom 108 Rokovacieho poriadku,
ktorú položil Jean Marie Beaupuy, Alfonso Andria, Alain Hutchinson, Jan Olbrycht, Gisela Kallenbach, 
Lambert van Nistelrooij, Oldřich Vlasák, Stavros Arnaoutakis, Jean-Louis Bourlanges, Marco 
Cappato, Françoise Castex, Jean-Marie Cavada, Jorgo Chatzimarkakis, Giovanna Corda, Thierry 
Cornillet, Jean Louis Cottigny, Véronique De Keyser, Marielle De Sarnez, Gérard Deprez, Janelly 
Fourtou, Jean-Paul Gauzès, Claire Gibault, Nathalie Griesbeck, Marian Harkin, Erna Hennicot-
Schoepges, Filiz Hakaeva Hyusmenova, Sophia in 't Veld, Marie Anne Isler Béguin, Filip Kaczmarek, 
André Laignel, Graf Alexander Lambsdorff, Anne Laperrouze, Bernard Lehideux, Jo Leinen, Jamila 
Madeira, Mary Lou McDonald, Miroslav Mikolášik, Philippe Morillon, Gérard Onesta, Paweł Bartłomiej 
Piskorski, Bernard Poignant, Pierre Pribetich, Vittorio Prodi, Bilyana Ilieva Raeva, Eva-Britt Svensson 
a Nikolaos Vakalis
Komisii

Vec: Kríza na trhu s nehnuteľnosťami

Európske finančné trhy už pocítili dosah zlyhania systému vysokorizikových hypotekárnych pôžičiek 
v Spojených štátoch. Hoci naše európske systémy úverov poskytujú viac záruk, nemali by sme sa aj 
tak obávať toho, že bublina s nehnuteľnosťami praskne, čo by viedlo k destabilizácii našich 
bankových systémov? 

Čo hodlá Európska komisia podniknúť v súvislosti s rôznymi politikami poskytovania úverov 
na nehnuteľnosti v členských štátoch?

Ceny nehnuteľností, pokiaľ ide o stavbu aj nájom, v posledných rokoch natoľko stúpli, že mnoho rodín 
sa muselo výrazne zadlžiť alebo nezískalo žiadnu možnosť dôstojného bývania. 

Akými krokmi reagovala Európska komisia na žiadosť Európskeho parlamentu zo správy Andria1 
o uskutočnenie štúdie nákladov na bývanie a dopytu?
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1 Správa 2006/2108 INI Bývanie a regionálna politika


